
Ny skole gir bedre læring
Hauge skole begynner å bli veldig gammel. Det er lite som er gjort der de siste 20 årene. 
Lufta er dårlig og toalettene er så som så. Jeg synes derfor det er på tide å bygge en ny 
skole.

Jeg drømmer om en skole som inneholder fine klasserom, et nytt naturfags-
laboratorium, et kjøkken med utstyr som virker og en stor kantine der hele skolen kan 
samles! Med nye og fine lokaler ville elevene trives mye bedre. Vi ville også lært mer. Vi ville 
ikke fått vondt i hodet og vi ville fått gjort oppgavene som lærebøkene sier at vi skal gjøre. 
Da trengte vi ikke bekymre oss for at tingene vi trenger, ikke virker.

Det har vært diskutert hvor en ny skole i tilfelle bør ligge. Jeg synes den bør ligge i sen-
trum, ved siden av idrettsanlegget. Da ville skolen kunne bruke idrettsanlegget og fått 
bedre gymforhold. Jeg vet at noen er redde for at en skole i sentrum skal få flere elever til 
å skulke og henge på kjøpesenteret i stedet. Og at mange elever vil gå til matbutikkene for 
å handle mat i midttimen. Jeg forstår at det kan bli et problem, men samtidig vil jo en fin 
kantine gjøre at elevene handler maten sin der i stedet.

Så kjære kommune og andre som bestemmer, kan vi ikke få en ny skole? Og selv om 
det skulle ta litt tid å bygge den, og jeg selv ikke rekker å gå der, vær så snill å gjøre dette 
for dem som kommer etter meg. For dere mener vel ikke at barna i kommunen skal gå på 
denne «tingen» her i all framtid?
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